# HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY STATEMENT



# بيان سياسة الصحة و السلامة و البيئة

#### **COMPANY**

Yemen LNG is actively engaged in LNG operations. These operations require a high degree of awareness among all members of our company in order to protect the health and safety of company, our employees and contractors, the environment and the integrity of assets.

Yemen LNG shall adhere to Yemeni laws and regulations concerning HSE matters.

Yemen LNG implements its HSEMS (Health, Safety and Environmental Management System) in line with Yemen LNG Charter and other applicable international HSE standard.

Yemen LNG is therefore strongly committed to ensuring that the actions and positive attitude of line management assist in the continuous improvement of HSE performance.

HSE objectives shall always have precedence over other objectives.

Our goal is to continuously reduce the number and severity of incidents, accidents, injuries and illnesses, prevent pollution such as avoid, reduce or control hazardous wastes, oil spill and gas emission, improve effluent discharge quality, promote resource conservation on marine biodiversity, energy saving, clean technology and reduce damage/losses in general.

#### **MANAGEMENT**

Line Management is responsible for implementing HSE policies and is accountable for the results. In particular line management will ensure that:

Facilities are designed, constructed and maintained to reduce the risks to our employees/contractors, the environment and our assets to the lowest level of that is reasonably practicable.

Risk assessments are carried out on critical operations.

Operating and Emergency Procedures are established, followed and tested regularly.

A high degree of awareness of our employees and contractors towards Health, Safety and Environment is developed and maintained.

Competence of our employees and contractors is regularly assessed and appropriate training is undertaken.

Inspections and audit programs are carried out to assure that HSE management is effective.

Accident recurrence is to be avoided by means of reporting, analyzing and implementing remedial actions.

Managers hold regular site visit and HSE Committee meeting to review the HSE performance and report the result and corrective action to Senior Management.

#### **EMPLOYEES**

The human factor is an essential element in the success of our operations. The proper attitude and behavior of individuals will prevent the generation of risks.

Each one of us has a responsibility to prevent risks, harm to people, health and environment damage arising from our activity.

# CONTRACTORS

Our contractors and their employees deserve the same obligations towards HSE policies as our own employees. Contractors are selected based on their HSE performance by means of our Contractor HSE Management System compliance.

We deeply believe that working in a healthy, safe and protected environment not only enhances the quality of life of our employees/contractors and surroundings, but also improves the efficiency and the profitability of the company.

الشركة

الشركة اليمنية للغاز الطبيعي المسال منخرطة بفاعلية في العمليات التشغيلية والإنتاجية للغاز الطبيعي المسال التي تستلزم درجة عالية من الوعي بين كل أفراد الشركة بغرض حماية الصحة والسلامة للشركة والموظفين والمقاولين والبيئة وكذلك الحفاظ على ممتلكات الشركة.

تلتزم الشركة اليمنية للغاز الطبيعي المسال بالقوانين واللوائح اليمنية المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة.

تنفذ الشركة اليمنية للغاز الطبيعي المسال منظومة إدارة الصحة والسلامة والبيئة بما يتوافق مع لائحتها الخاصة بالصحة و السلامة و البيئة والمعايير الدولية ذات العلاقة.

لذا فالشركة اليمنية للغاز الطبيعي المسال ملتزمة تماماً بأن تضمن أن تكون الأعمال والمواقف المباشرة للإدارة إيجابية ومساهمةً في التحسن المستمر للأداء في مجال الصحة والسلامة والبيئة.

تحتل أهداف الصحة والسلامة والبيئة الأسبقية على الأهداف الأخرى.

هدفنا هو الاستمرار في تقليص عدد الحوادث ودرجة خطورتها، والحوادث العرضية، والإصابات والأمراض، ومنع التلوث من خلال على سبيل المثال التحاشي والتقليص والسيطرة على كل من المخلفات الخطرة، والتسربات النفطية، وانبعاثات الغازات، وتحسين جودة تفريغ النفايات السائلة، وتعزيز الحفاظ على التنوع الحيوي البحري، وتوفير الطاقة، واستخدام التكنولوجيا النظيفة والتقليل من حجم الأضرار والخسائر بشكل عام.

#### الإدارة

الإدارة المباشرة مسؤولة عن تنفيذ السياسات المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة ونتائجها، ولذا فهي تسعى لضمان:

تصميم المنشآت وبناءها وصيانتها على نحو يقلل من المخاطر على موظفينا، ومقاولينا وعلى البيئة وممتلكات الشركة إلى أدنى المستويات الممكنة عملياً.

إجراء تقييمات المخاطر حول العمليات الدقيقة.

إعداد إجراءات الطوارئ والتشغيل ومتابعتها واختبارها بانتظام.

المحافظة على درجة عالية من الوعي بين الموظفين والمقاولين حول الصحة والسلامة والبيئة.

تقييم كفاءة الموظفين والشركات المقاولة بانتظام وإجراء التدريبات المناسبة لهم.

تنفيذ برامج التفتيش والرقابة للتأكد من فاعلية إدارة الصحة والسلامة والبيئة.

تفادي تكرر الحوادث عن طريق رفع التقارير والتحليلات وتنفيذ المعالجات.

قيام مدراء الإدارات بالشركة بزيارات منتظمة للموقع وعقد اجتماعات مع لجنة الصحة والسلامة والبيئة لمراجعة الأداء ورفع تقرير بالنتائج والإجراءات التصحيحية إلى الإدارة العليا.

### الموظفون

يعتبر العنصر البشري عاملاً أساسياً في نجاح أعمالنا. الموقف والسلوك الصحيحين للأفراد سيمنع تولد المخاطر.

تقع على كل فرد منا مسؤولية الحيلولة دون وقوع المخاطر والضرر على الناس والصحة والبيئة التي قد تنجم عن نشاطاتنا التشغيلية.

# المقاولون

تتحمل الشركات المقاولة وموظفوها نفس الالتزامات التي يتحملها موظفونا نحو سياسات الصحة والسلامة والبيئة ولذا يتم إختيار الشركات المقاولة بناءاً على أداءهم في مجال الصحة والسلامة والبيئة ومستوى إمتثالهم بمنظومة إدارة الصحة والسلامة والبيئة الخاصة بالمقاولين.

نعتقد جازمين أن العمل في بيئة صحية وآمنة وسليمة لا يرتقي بجودة المعيشة لموظفينا ومقاولينا وبيئتنا فحسب، بل يحسن أيضاً من كفاءة وربحية الشركة.



General Manager